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PREDMET: Uklanjanje divljih deponija, izvještaj- dostavlja se

Po odobrenju novčanih sredstava (1.300,00 Km) MZ Kalošević je krenula u aktivnost uklanjanja diviljih 
deponija.
Tri dana je trajalo sakupljanje, uređenje i odvoženje prikupljenog smeća na deponiju KP „RAD“ Tešanj.
Tokom aktivnosti angažovan je bager za zgrtanje, sakupljanje i utovar smeća, kamion za odvoz smeća, 
te dio ljudstva koji je vršio prikupljanje smeća koje nije bilo pristupačno za mašine, krčenje i ravnanje 
terena.

Tabelarni prikaz angažovanosti:

TKO JEANGAŽOVAN KOLIKO IZNOS KM
Bager 11 sati 550,00
Kamion 9 tura 270,00
Ljudstvo 16 dnevnica 400,00

UKUPNO 1.220,00

Akcija uklanjanj divljih deponija je bila vaoma uspješna, ali zbog ograničenih novčanih sredstava na 
prostoru MZ Kalošević ostale su još tri neuklonjene divlje deponije i to: deponija u djelu Putešića-Šujići, 
deponije Duvnjaci i Komušanci.
U ovom momentu HITNO bi trebalo ukloniti deponiju Komušanaci i ista je dostupna mašinama, ali zbog 
nedostatka sredstava MZ Kalošević to nije u mogućnosti odraditi.
Nakon obilaska deponije Komušanci, sa općinskim službenikom Sabahudinom Omerbašićem, MZ je, na 
osnovu preporuke istog, stupila u kontakt sa izvođačem uklanjanja deponija i obavila razgovor o 
uklanjanju deponije Komušanci. Isti je za navedeni posao tražio 1.200,00 KM, jer se radi o deponiji na 
kojoj ima između 20-30 kamiona raznog smeća koje se mora odvući na deponiju.
Predlažemo da Općina obavi dodatne razgovore, ukoliko misli da ima potrebe, sa izvođačem 
uklanjanja deponije, te da se ista OBAVEZNO ukloni, a nosioc aktivnosti da bude Općina.

PROBLEMI KOJI SU SE JAVILI PRILIKOM UKLANJANJA DEPONIJA:

- kasno se krenulo u akciju (vegetacija krenula te je vidljivost smeća i prohodnost do istog uveliko 
smanjena),

- toplija vremena su izmamile zmije, što je predstavljalo dodatni problem,
- nakon čišćenja deponija nisu obezbjeđene zapreke, kojim bi se spriječilo ponovno dovoženje 

smeća.

S poštovanjem, 

Kalošević, 11.05.2009. godine  

                 Predsjednik Savjeta MZ Kalošević
            Emir Unkić 

Dostavljeno:
1. Služba za finansije i ekonomiju
2. Arhiva  


